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L'alcaldessa reconeix que el problema del preu del lloguer a Sant Cugat i assegura que
treballen per millorar la situació

Ignasi Parcerisa, de 27 anys, demana, a través del programa
Línia Directa, de Cugat Mèdia, més oportunitats i habitatge
de protecció oficial per possibilitar l'emancipació dels joves.
L'alcaldessa, Mireia Ingla, li ha donat tota la raó i ha
assegurat que el problema de l'habitatge 'és una de les raons
de ser del govern del canvi'. L'alcaldessa, que lamenta que la
ciutat 'expulsa aquelles persones que no es poden quedar a
viure a Sant Cugat', té clar que aquest és 'un problema molt
gran'. 

Ingla assegura que, tot i que l'obligació dels municipis de destinar un 50% de les noves promocions
d'habitatges a habitatge de protecció oficial, a Sant Cugat s'intentarà que aquest percentatge sigui superior i
"sempre de lloguer, mai de compra". En aquest sentit, l'alcaldessa ha posat d'exemple el projecte de Ragull
Centre i ha recordat que des del govern "aviat" presentaran un pla d'habitatge públic de lloguer "que serà una
proposta d'esperança pel futur de la nostra ciutat".

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/155021.html
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